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Company or individual Name

اسم الشركة أو الفرد

Registration No.( if company )

(إذا كانت الشركة)رقم التسجيل  QUOTATION No. 
Address

العنوان

Zip Code & City

المدينه

Telephone 

رقم الهاتف

E-mail

الايميل

Legal Representative(if company)

الممثل القانوني

Passport No

رقم الجواز

Name of Client

Represented by

Address

Zip Code & City

Telephone Expected Delivery Date 

E-mail Delivery/Freight Terms

Description of goods/services/works billed:

:الأعمال المفوترة/الخدمات/وصف البضائع

Quantity

العدد 
Unit الوحده

Grand total without tax

Additionnal Information: Tax

Transport/delivery costs

Grand total

Signature & Company Stamp 

		ACTED Supplier Questionnaire is filled in & signed

					ACTED General Conditions of Purchase are signed

				ACTED Supplier's Ethical Declaration is filled in & signed

01/03/2025 - 01/06/2026

Date of quotation

تاريخ العرض

ACTED

Unit Price(IQD) per working day

(بالدينار العراقي)السعر الافرادي ليوم العمل الواحد 

Additional Requirements

متطلبات إضافية

Photography service/Photographer (should be from Nasiriyah-Thiqar)

(ذي قار-يجب أن يكون المصور من محافظة الناصرية)مصور /خدمة تصوير فوتوغرافي

Validity of quotation

صلاحيه العرض

Terms of Payment

طريقه الدفع

cheque or bank Transfer

عن طريق الشيك او الحواله 

Start of Service

مده العقد

Description of Service

تفاصيل الخدمة 

Liwaa Hussain

Ankawa - 4 Towers- Building B - Floor 5 

ERBIL -

7703060331

Liwaa.Alobaidi@acted.org

Photography Service/Photographer through Service Contract 

Overview: The photographer should have expertise in photography, video creation, and content 

production, including post-production techniques such as editing and doublage. This role requires an 

individual with a keen eye for detail, a strong sense of creativity, and the technical proficiency to 

produce high-quality visual content that aligns with ACTED's goals. A minimum of 5 years of 

experience and relevant educational qualifications (e.g., degree or certification in photography, media 

production, or a related field) are required. The photographer is expected to have their own 

professional-grade equipment.

Key Responsibilities:

Capture high-quality images for events, field activities, and other organizational needs.

Shoot professional-grade videos, including interviews and project activities.

Plan, storyboard, and script video projects to deliver success stories.

Develop engaging visual content for social media platforms, websites, and reports.

Edit and produce final versions of photos and videos, incorporating ACTED's logo guidelines.

Collaborate with the team to generate ideas and concepts for visual storytelling.

Use software such as Adobe Premiere Pro, After Effects, Photoshop, and Lightroom for editing.

Perform color grading, sound mixing, and visual effects to enhance video quality.

Apply doublage (voiceover) techniques to videos when required, ensuring accurate synchronization 

and clear audio delivery.

Work closely with the project team to understand project requirements.

Deliver completed work within agreed timelines and formats.

Ability to work independently and under tight deadlines.

Working hours are from 08:30 AM to 05:00 PM with a 30-minute lunch break.

Flexibility to travel to various locations for assignments, such as Al-Gharraf and Al-Dawaya Districts. 

Transportation will be covered by ACTED.

 مصور من خلال عقد خدمة/خدمة تصوير فوتوغرافي

يجب أن يتمتع المصور بخبرة في التصوير الفوتوغرافي وإنشاء الفيديو وإنتاج المحتوى، بما في ذلك تقنيات ما بعد الإنتاج مثل : نظرة عامة

يتطلب هذا الدور فردًا يتمتع بنظرة ثاقبة للتفاصيل، وحس قوي بالإبداع، والكفاءة الفنية لإنتاج محتوى مرئي عالي الجودة . التحرير والمضاعفة

على سبيل المثال، درجة أو شهادة في ) سنوات ومؤهلات تعليمية ذات صلة 5مطلوب خبرة لا تقل عن . ACTEDيتماشى مع أهداف 

.من المتوقع أن يكون لدى المصور معدات احترافية خاصة به. (التصوير الفوتوغرافي، أو إنتاج الوسائط، أو مجال ذي صلة

:المسؤوليات الرئيسية

.التقاط صور عالية الجودة للأحداث والأنشطة الميدانية وغيرها من الاحتياجات التنظيمية

.تصوير مقاطع فيديو احترافية، بما في ذلك المقابلات وأنشطة المشروع

.التخطيط لمشاريع الفيديو ورسم القصص المصورة وكتابة السيناريوهات لتقديم قصص النجاح

.تطوير محتوى مرئي جذاب لمنصات التواصل الاجتماعي ومواقع الويب والتقارير

.ACTEDتحرير وإنتاج إصدارات نهائية من الصور ومقاطع الفيديو، مع دمج إرشادات شعار 

.التعاون مع الفريق لتوليد الأفكار والمفاهيم لسرد القصص المرئية

. للتحريرLightroom وPhotoshop وAfter Effects وAdobe Premiere Proاستخدام برامج مثل 

.إجراء تصحيح الألوان ومزج الصوت والمؤثرات البصرية لتحسين جودة الفيديو

.على مقاطع الفيديو عند الحاجة، مع ضمان المزامنة الدقيقة وتقديم الصوت الواضح (التعليق الصوتي)تطبيق تقنيات التكرار 

.العمل بشكل وثيق مع فريق المشروع لفهم متطلبات المشروع

.تسليم العمل المكتمل في غضون الجداول الزمنية والتنسيقات المتفق عليها

.القدرة على العمل بشكل مستقل وفي مواعيد نهائية ضيقة

. دقيقة30 مساءً مع استراحة غداء لمدة 05:00 صباحًا حتى 08:30ساعات العمل من الساعة 

.ACTEDسيتم تغطية النقل من قبل . المرونة في السفر إلى مواقع مختلفة للمهام، مثل منطقتي الغراف والدوايا

:المستندات المطلوبة من المتقدم

سعر العمل اليوم الواحد -  1

سيرة ذاتية حديثة- 2

نسخة من هوية الأحوال أو جواز السفر- 3

صور تثبت عمله في مجال التصوير الفوتوغرافي- 4

إن )شهادات تثبت دراسته للتصوير الفوتوغرافي - 6

(وجدت

توقيع الأوراق الخاصة بالمنظمة المرفقة- 7

:طريقة الدفع

يتم الدفع شهرياً حسب الأيام التي يطُلب منه العمل فيها

.قد يكون الدوام حسب الطلب وليس يومياً

يجب أن يكون المتقدم متاحًا للعمل في الأيام المطلوبة

Required Documents:

daily rate price 

Updated CV

Copy of Civil ID or Passport

Photos proving experience in photography

Certificates of photography education (if 

available)

Signed organizational documents 

attached

Payment Method:

Monthly payment based on the days 

worked

Work may be on-demand, not daily

The applicant must be available on the 

required days

1 Day 1.00
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